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Brugerrådsmøde den 23. August 2021 

 
Dagsorden: Bilag: Beslutning: 

0.  Brugerrådet konstituerer 

sig. 

 Claus BS – formand. 

John BH – næstformand. 

Per C - kasserer 

Helle A – menigt medlem (Bruger/pårørenderåd) 

Heine – menigt medlem 

Benny P – 1. suppleant 

Birthe C – 2. suppleant 

1.  Godkendelse af referat 

fra d. 23. juni også fra d. 

23. august 

generalforsamlingen. 

 Referat fra d. 23. juni godkendt. 

Generalforsamlings referat godkendt i dag. 

2.  Nyt til og fra ledelsen.  Hanne er desværre forhindret, da hun skal hjemme 

til sit barn. Har vi nogle punkter, hun skal vide 

noget om, kan vi sende en mail til hende. 

3.  Orientering fra Bytoftens 

bruger og pårørende  

råd – Helle. 

 Skriftligt referat udsendes senere. 

Punkt omkring Bytoftens mad. 

4.  Orientering økonomi – 

Claus. 

 Kun bankoverførsel ved kontingent betaling. 

5.  Nyt til og fra brugere og 

team A – B. 

 

Fra udegruppe: 

• Forslag om at afholde et 

OL-tema - en dyst i 

forskellige discipliner 

ude/inde. 

• Skal Banko genopstå? 

• Hvornår arrangeres 

næste fest? 

• Hvad med forårs-

/efterårs-salg? 

• Hvad med temadage? - 

evt. fælles bålmad + 

 foredrag (vil AC-

klubben være  

medsponsor) + 

teater/forestilling. 

• Hvad sker der med 

billed-værkstedet/Raku? 

• Bliver udfyldelse af en 

årskalender 

genoptaget?   

  

 

 

 

Som en fælles dag – God ide! 

 

 

 

Hanne har svaret – Banko genopstår snarest. 

Næste fest bliver julefrokosten. 

 

Hanne har svaret – forårssalg i 2022. 

 

Som en fælles dag. Brugerrådet tager sponsor-

muligheder op hver gang, der skal være foredrag – 

der kan altid søges om midler hos AC-klubben. 

 

 

 

Hanne har svaret – Raku/billedværksted og 

Husorkestret genopstår et andet sted. Mulighed for 

taxi-transport derhen (som man selv skal betale). 

 

Ingen årskalender i år. 

 

6.  Nyt til og fra brugere og 

team C. 

 Intet. 
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7.  Fra nogle borgere i 

Bocenteret: 

 

- Må vi gerne begynde at 

lave mad igen i 

aktivitetstiden i A.C? 

- Hvornår starter banko 

op igen? 

- Hvornår starter 

gudstjenesterne op igen? 

- Nogen fortæller, at 

”corona” også har været 

godt, da aktiviteterne har 

været i mindre grupper, 

hvor man blev set og hørt 

- Alle er spændte på at 

starte op igen og glæder 

sig til opstarten d. 16. 

aug. 

- God ide, hvis hver 

afdeling/grupper 

fortæller om, hvordan 

man har oplevet 

aktivitetstiden i fm. 

Corona til 

Brugerrådsmødet. 

- Uffe flytter fra Bytoften 

til Lunden ved Varde. 

  

 

 

- 

 

 

Hanne har svaret – banko genopstår snarest. 

 

Hanne har svaret – gudstjenester genopstår snarest. 

 

- Brugerrådet synes det samme. 

 

 

 

 

- 

 

 

 

- 

 

 

 

 

 

 

Er Uffe medlem af AC-klubben, skal han have en 

gave. 

8.  Ny dato til 

kommunalvalg d. 24. 

september fra kl. 10- 12. 

I gildesalen. Husk at 

lave spørgsmål til 

politikere. 

 Brugerrådet vil lave et vejledende spørgeskema til 

brugerne i AC. 

9.  Blomsterhilsner og 

gaver. 

 Henning L. Har fået en afskedsgave. 

10.  Næste møde? Mandag d. 

18. oktober – onsdag d. 

1. december? 

 Mandag d. 18.oktober er i uge 42. 

Forslag om d. 4. oktober eller 1. december. 

11.  Evt.  Claus har gennemgået økonomien for AC-klubben. 

 

Referent: Søren Ø. Skjelmose 


